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Spørgsmål nr. 237: 

Er forsvarsministeren enig med miljøministeren i, at afbrænding af affald under  
ukontrollerede forhold er uønsket både af miljø- og sundhedsmæssige hensyn,  
og at forbrænding derfor kun må ske på godkendte anlæg? 
 

Svar: 

Jeg mener selvsagt, at gældende lovgivning skal overholdes. 
 
Jeg noterer mig, at § 52, stk. 2, i bekendtgørelse om affald nr. 1634 af 13/12/2006 muliggør, at 
kommunalbestyrelsen i et regulativ kan bestemme, at det er tilladt at afbrænde haveaffald, 
parkaffald og haveaffaldslignende affald fra gartnerier, naturplejeaktiviteter mv., uanset at 
forbrænding af affald kun er tilladt på dertil godkendte anlæg. Forsvarsministeriet vurderer, at 
Forsvarsministeriet har samme mulighed i forhold til Christiansø, som er uden for den 
kommunale inddeling.   
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